
Prevod izjave predsjednika Paralmentarne Skupštine OEBS-a Džordža Ceretelija 

 

Imali smo veoma zanimljiv sastanak sa predsjednikom Skupštine. Sa crnogorskim 

zakonodavnim domom imamo veoma dobru saradnju, i u tom smislu predsjednik 

Skupštine je vrlo aktivan kao i članovi delagacije koji često učestvuju u našim 

aktivnostima. Parlamentarna skupština želi da radi više na Balkanu, da bude aktivnija, 

što se naravno odnosi i na Crnu Goru koja je značajno naprednija od drugih zemalja - 

kao članica NATO-a i kao kandidat za Evropsku uniju, sto će podrazumijevati i  

integracioni proces za koji se nadamo i želimo Crnoj Gori da bude još brži. Jer će on 

samoj zemlji donijeti više saradnje, mira i bolji život.  

Naravno, postoje i zadaci koje je potrebno ispuniti na  unutrašnjem planu. Mislim da 

crnogorska Vlada, Skupština, nadležni organi, kao i opozicija naravno, treba da razumiju 

da je poželjna veća saradnja, jer veća saradnja i manja polarizacija izmedju političkih 

stranaka može samo pozitivno uticati na ovaj proces. I mi u nase ime, u ime 

Parlamentarne skupštine OEBS-a, pomoći ćemo u ovom procesu bilo da je u pitanju 

zakonodavna reforma, bilo da je u pitanju nadzor demokratskog razvoja ili neka specifična 

pitanja, putem instrumenata koje posjedujemo - preko specijalnog predstavnika, putem 

posjeta ili razmjenom delegacija. Mislim da je sada za Crnu Goru veoma važno da 

ostvaruje povećanu medjunarodnu saradnju. 


